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Místo konání: 

zasedací místnost Obecního úřadu obce Mochov  

Čas konání:  

od: 17:00 hod.   do: 18:30 hod.  

Přítomni:  

František Bouček, Jiří Bouma, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav Ulrych 
 

Z 11 členů zastupitelstva obce přítomno: 6 

   

Zastupitelstvo je usnášení schopné.  

Nepřítomni:  

omluveni: Jitka Frydrychová, Milan Kocian, Tomáš Kovář, Jaroslava Tomišková, Jaroslav 

Vybíral 

neomluveni:     

Předsedající: 

František Bouček – starosta obce 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a 

zapisovatele 

Předsedající v souladu s jednacím řádem zastupitelstva obce Mochov stanovuje ověřovateli 

zápisu Jiřího Boumu a Jana Turka a zapisovatelem Pavlínu Justovou. Zastupitelům i 

přítomným občanům byla dána možnost sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko vzneseno 

nebylo. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
 

2. Schválení programu 

Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu v souladu s pozvánkou předanou členům 

zastupitelstva a v souladu s informací zveřejněnou na úřední desce. 

K návrhu programu nebyly vzneseny další návrhy na doplnění: 
 

 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje následující program zasedání Zastupitelstva: 

1. Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst. 1 zákona o obcích) a zapisovatele ..................... 1 

2. Schválení programu ....................................................................................................... 1 

3. Rozpočtové opatření č. 4 na rok 2021 ........................................................................... 2 

4. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo – zhotovení studie „Mochov –  rekreační areál s 

vodními prvky“ se společností ŠINDLAR s.r.o., IČ:  26003236 .................................. 3 

5. Návrh na kultivaci prostoru v ulici Pod Kostelem (za stodolami) a v ulici Příčná ........ 4 

6. Schválení vydání změny č. 3 územního plánu Mochova ............................................... 8 

7. Diskuze ........................................................................................................................ 11 
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. Žádné stanovisko sděleno nebylo. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 1/6 (k bodu 2) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

3. Rozpočtové opatření č. 4 na rok 2021 

Podklady:  

Podklad 1 – Rozpočtové opatření č. 4 na rok 2021 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 09. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Příjmy a výdaje upraveny dle skutečnosti k 31. 08. 2021 a předpokládaných příjmů a výdajů 

v dalším období. Rozpočet je nadále vyrovnaný, a to ve výši 64 924 173 Kč. 

Návrh usnesení:  

 Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové opatření č. 4 na rok 2021. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 2/6 (k bodu 3) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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4. Dodatek č. 1 ke Smlouvě o dílo – zhotovení studie „Mochov – 

 rekreační areál s vodními prvky“ se společností ŠINDLAR s.r.o., IČ: 

 26003236 

Podklady:  

Podklad 1 – Smlouva o dílo, ŠINDLAR s.r.o. 

Podklad 2 – Návrh Dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo, ŠINDLAR s.r.o. 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 09. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce 

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 28. 07. 2021 schválilo zastupitelstvo 

obce Mochov Smlouvu o dílo – na zpracování studie „Mochov – rekreační areál s vodními 

prvky“ se společností ŠINDLAR s.r.o.  

Cílem zpracování studie je posoudit možnost realizace vodní plochy na pravém břehu potoku 

Výmola, mezi fotbalovým hřištěm a areálem bývalých Mrazíren. 

Společnost ŠINDLAR s.r.o. předkládá Dodatek č. 1 ke smlouvě. Důvodem pro uzavření 

dodatku, je potřeba aktualizovat termíny plnění díla stanovené v původní smlouvě o dílo, a to 

proto, že smlouva o dílo byla uzavřena v pozdějším termínu, než byl předpoklad, a práce byly 

tedy zahájeny později. 

Návrh usnesení: 

Zastupitelstvo obce Mochov schvaluje podstatné náležitosti Dodatku č. 1 ke smlouvě o dílo na 

zpracování studie „Mochov – rekreační areál s vodními prvky“ se společností ŠINDLAR 

s.r.o., IČ: 26003236 v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem dodatku. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko.  

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se:  nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 3/6 (k bodu 4) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 
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5. Návrh na kultivaci prostoru v ulici Pod Kostelem (za stodolami) a 

v ulici Příčná 

Podklady:  

Podklad 1 – Situační výkres stavby, ulice Pod Kostelem (za stodolami) 

Podklad 2 – Situační výkres stavby, ulice Příčná 

Termín podání návrhu bodu programu: 

01. 09. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

 Prostor v ulici Pod Kostelem (za stodolami) je dlouhodobě využíván občany obce 

 k parkování jejich vozidel. Z důvodu kultivace a modernizace tohoto veřejného prostoru je 

 uvažováno o komplexním zkulturnění tohoto místa.  

 Na veřejný prostor v ulici Pod Kostelem plynule navazuje ulice Příčná. Vybudováním 

 chodníků a parkovacích míst v této lokalitě dojde ke sjednocení veřejného prostranství v této 

 části obce. Bude mu tak dodán jednotný ráz a toto místo se stane společensky funkční. 

 

Diskuze: 

František Bouček – informace pro paní Ing. Palmovou ohledně hlasování. Došlo ke změně 

usnesení a o kultivaci obou prostorů bude dále diskutováno. 

František Bouček – přednesl návrh úprav v ulici Příčná a názorně vysvětlil všem zúčastněným 

na situaci, která byla zároveň promítána na plátno. Ulice je v nevyhovujícím stavu, určitě by 

bylo vhodné zde vybudovat vjezdy, chodník a parkovací stání. Prvotní návrh na parkovací 

stání, byl v určitém objemu parkovacích míst a byl zakreslen jako šikmá stání směrem 

k bývalému statku. Došlo k připomínkám ze strany dopravní policie. Na základě těchto 

připomínek došlo k úpravě studie. Na fotografii ulice Příčná promítané na plátno byl 

zúčastněným vysvětlen záměr vybudování chodníku, vjezdů k nemovitostem a rozšíření 

silnice cca o 2 metry, tak aby mohla vzniknout podélná stání místo šikmých. Při této variantě, 

by zůstaly zachovány všechny stromy. Na fotografii ulice Příčná bylo dále prezentováno, že 

již v současné době zde parkují vozidla obyvatel, kteří v této ulicí bydlí. Fotografie byla 

pořízena ve všední den, v době, kdy se nekonala mše. Vozidla jsou prokazatelně obyvatel 

přilehlých nemovitostí a parkují na veřejné zeleni. Při realizaci předloženého navrhovaného 

řešení úpravy ulice Příčná, by tedy došlo spíše k nápravě aktuálního stavu parkujících vozidel.  

Reakce na příspěvek na sociální síti, kde bylo místní občankou H.H. zmiňováno, že parkoviště 

je budováno z toho důvodu, že majitelé bývalého statku budou potřebovat parkovací stání pro 

vlastní potřebu, až v tomto areálu postaví byty: bývalý statek není můj, ale mého otce a je 

pravdou, že je plánována jeho úprava, tak aby měl využití. Upozorňuji, že ze zákona, pokud 

realizujete výstavbu, musíte mít vyřešeno parkování na vlastním pozemku. Pokud tomu tak 

není, nedostanete povolení ke stavbě. Tvrzení, že by investor stavby v areálu bývalého statku 

přišel tímto způsobem zadarmo k parkovacím stáním v ulici Příčná a Pod Kostelem, je proto 

nesmyslné.  

M.K. – žádost, zda by bylo možné konzultovat s projektantem řešení ulice Příčná ohledně 

vysazené zeleně před nemovitostí, která byla financována majitelem přilehlé nemovitosti. 

František Bouček – určitě to možné je. 
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František Bouček – nechápu, jak někdo může stále opakovat, že obec nevěnuje dostatečnou 

pozornost zeleni v obci. Není tomu tak, naopak v posledních letech byla vysázena spousta 

nové zeleně.     

František Bouček – nyní navážeme na parkoviště v ulici Pod Kostelem (za stodolami). Na 

obec byly doručeny připomínky k bodu 5) programu zasedání od majitelů nemovitosti v ulici 

Příčná a to pana J.K. a pana M.K. a dále vyjádření k bodu 5) programu zasedání od majitelky 

nemovitosti v ulici Pod Kostelem paní P.D. a občana obce pana D.D. Připomínky a vyjádření 

budou přílohou zápisu. 

Na výzvu P.J. následně starosta obce přítomné s připomínkami seznámil, jejich přečtením.  

František Bouček – přednesl návrh úprav v ulici Pod Kostelem (za stodolami) a názorně 

vysvětlil všem zúčastněným na situaci, která byla zároveň promítána na plátno. Již v tuto 

chvíli je lokalita „vyparkovaná“ vozidly, na tom se určitě všichni shodneme. Parkují zde 

občané ze starého hotelu a další. Vozidla zde nechávají i občané z Vyšehořovic Co se týká 

likvidace zeleně, není zde již v současné době prakticky žádná. Tím, že by došlo k úpravě 

prostoru, by se zde naopak nová objevila. Jsou zde návrhy například některá parkovací místa 

úplně zrušit a místo nich vysadit zeleň. Právě proto o situaci diskutujeme. Rozhodně se 

nejedná o budování obrovského záchytného parkoviště. Netuším, kdo další než ten, kdo už na 

parkovišti parkuje, by sem měl začít jezdit jen proto, že bude parkoviště vybudované.  

František Bouček – je zde i problém s parkováním vozidel při bohoslužbách. Vybudováním 

parkovacích míst za stodolami sice tento problém nebude vyřešen, ale vozidla alespoň 

nebudou parkovat na veškeré zbývající zeleni v okolí kostela. Uzavírat ulici 5. května, jak 

navrhoval pan Kocian, není řešením. 

Z.J. – poukázala na skutečnost, že pokud se hovoří o potřebě parkovacích míst pro starý hotel, 

bude postačovat 6-7 míst. Rezidenti z okolních rodinných domů mají vlastní parkovací místa 

na svých pozemcích. Starosta počet rozporoval. Dotázala se tedy, zda předkladatel zjišťoval, 

kolik parkovacích míst potřebují obyvatelé starého hotelu. A z čeho skutečně vychází potřeba 

budovat takto velké parkoviště, navíc zcela nevhodně ve středu obce. Ve zveřejněném plánku 

bylo celkem v ulici Příčné a Pod Kostelem zakresleno více jak 60 parkovacích míst. Drtivá 

většina v ulici Pod Kostelem, za stodolami. Dále uvedla, že byty v hotelu nejsou obecní a 

obec, při snaze vyjít vstříc obyvatelům starého hotelu poškozuje tímto záměrem ostatní 

obyvatele přilehlých nemovitostí. Vybudování velkokapacitního parkoviště bude mít 

významný dopad na život obyvatel v celém středu obce. Zvýší se emise, hluk. Chcete 

koncentrovat veškerá vozidla sem, na úkor rezidentů? Jsme nespokojeni.  

František Bouček – zopakoval, že při řešení parkovacích míst bude pamatováno i na výsadbu 

zeleně a dále zopakoval, že navržené řešení parkovacích míst není konečné a je o něm 

diskutováno. Určitě dojde ke změnám. Budou připraveny další studie. Pokud má kdokoliv 

nápad, návrh, prosím o zaslání e-mailem.  

P.J. – položil dotaz, proč by mělo být parkoviště uprostřed obce. 

Z.J. – reagovala na slova starosty. Mluvíte o studii, ale žádná nebyla předložena. Předloženy 

byly jen fotografie pořízené v ulicích v době oslav pravoslavného svátku a dva plánky. 

Přičemž tyto plánky navíc neodpovídají zde projednávanému stavu.  

František Bouček – nevím, kde jste vzala šedesát parkovacích míst. 

Z.J.- Vy to nevíte? Máte je ve zveřejněném plánku. 

Pavlína Palmová – napočítala jsem 32 míst v ulici Pod Kostelem. Pozemek byl zařazen do 

programu „Sázíme stromy pro budoucnost“. Podle projektové dokumentace návrh - asfalt 

vedle dlažby. Čtyři stromy. Tak si kvalitní životní podmínky nepředstavuji. Nevím, proč lidé, 

kteří bydlí na venkově, chtějí všude zpevněné plochy. Ať se přestěhují do města. Tak to 

například vypadá v Praze na Palmovce. 

František Bouček – připomněl výstavbu klidové zóny, proti které také za začátku byly 

podávány námitky. 
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Z.J. – položila dotaz, jak výstavba klidové zóny pozitivně ovlivňuje mikroklima v centru obce. 

Převážná část stávající plochy zeleně bude v novém projektu nahrazena betonem. Dále se 

dotázala, kolik procent zeleně v porovnání se současným stavem bude v projektu tedy 

zachováno? 

P.J. – položil dotaz, proč parkoviště není řešeno na jiném místě, např. na okraji obce. Dále 

zmínil, že je plno jiných možností hledat pozemky vhodné k výstavbě parkovacích míst. 

František Bouček – občané již nyní v ulici Příčná i Pod Kostelem parkují na zeleni, případně 

ve vjezdu, tak jako Vy (směrem k paní Z.J. a k panu P.J.). Vybudování parkoviště by tedy 

vyřešilo i Váš spor se sousedkou. 

Z.J. – v reakci na slova starosty připomněla: vjezd jsme si vybudovali výhradně na vlastní 

náklady, a to bez jakékoli účasti obce, protože obec jej nebyla schopna za dvacet let 

vybudovat. Ke starostou zmiňovanému problému se sousedkou, uvedla, že starosta obce 

problém „živí“ i tím, že za obecní finance staví některým občanům vjezdy a tím si kupuje 

jejich hlasy. 

P.J. – poznamenal, že na vjezdech odstavují vozidla i ostatní v obci. 

František Bouček – budování vjezdů k nemovitostem občanů i jejich financování, schvalovalo 

celé zastupitelstvo.   

Jan Rangl – reakce na obvinění pana starosty paní Z.J., že si kupuje hlasy voličů budováním 

vjezdů – příspěvek na vjezdy, byl odsouhlasen 4-5 let zpátky zastupitelstvem obce. Kdo měl 

potřebu a chtěl si svůj vjezd upravit dříve, než se na danou lokalitu dostane řada, mohl se 

přihlásit o příspěvek na výstavbu vjezdu. Příspěvek se odvíjí od konkrétních m² daného 

vjezdu. 

Z.J. – položila dotaz, proč jsou návrhy úprav zveřejňovány, když se nelze opřít o jejich 

parametry a starosta tvrdí, že počty parkovacích míst a úprava budou asi odlišné od toho, co 

obec zveřejnila. To Vám návrhy zpracovávají zadarmo? Bylo by vhodné nejdříve záměr 

projednat a pak teprve zadat zpracování výkresu. Mimochodem i z doručených výhrad občanů 

vidíte, že obavy lidí se shodují. Jsou asi zcela opodstatněné. 

František Bouček – návrhy jsou zveřejňovány, právě proto, aby se o nich diskutovalo. Je 

potřeba z něčeho vycházet, právě proto, aby si občané mohli situaci konkrétně představit. 

Neznám nikoho, kdo by nám to zhotovil zadarmo. Budu rád za případné doporučení.   

Z.J. – uvedla, že konstruktivní diskuse neprobíhá a že to celé by nemělo být pouze o tom, co si 

myslí starosta. Požádala jednotlivé zastupitele o vyjádření k zamýšlené výstavbě chodníku a 

parkovacích míst v ulici Příčná a Pod Kostelem (za stodolami). Jak zastupitelé zdůvodní 

zhoršené životní podmínky, které vzniknou výstavbou parkovacích míst?   

Jiří Bouma – s lokalitou je potřeba určitě něco dělat, je naprosto nevyhovující. Proto zde 

máme návrh, který je k diskuzi. 

Z.J. – reakce na vyjádření Jiřího Boumy – nám to nevyhovuje více jak deset let. Před vaším 

působením v zastupitelstvu jsem tu několikrát upozorňovala na to, že se na pozemku pouze 

dlouhodobě kácí většina dřevin (břízy, túje), a to bez náhrady. Původní návrh úpravy této 

lokality, byl úplně jiný. Obec rezignovala na jakoukoli péči, vyjma sečení, zřejmě i pro vidinu 

budoucího projektu parkoviště. Ale vrátila bych se k nezodpovězené otázce – chtěla bych 

vědět, jak ospravedlníte obyvatelům dotčených ulic, že souhlasem s tímto záměrem výstavby 

parkovacích ploch poškodíte nejen jejich vlastnické zájmy, ale zejména dramaticky zhoršíte 

podmínky k životu, jestliže se tam v současnosti pohybuje standartně kolem šesti vozidel a vy 

do této lokality vybudováním parkovacích míst přivedete vozidel šedesát, byť tvrdíte, že to 

není finální číslo. 

Jan Rangl – pokud se hovoří o možnostech dalších míst, která by se dala využít k vybudování 

parkovacích míst, rád bych slyšel nějaký konkrétní příklad, když o něm paní Z.J. stále hovoří. 

S tímto konceptem souhlasím, nepřijde mi normální parkovat např. za velkým hřištěm. 
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Z.J. – poukázala na to, že než jsou vydávány veřejné prostředky na jakýkoli projekt v obci, 

měli by sami zastupitelé proaktivně přicházet s možnostmi řešení, a ne spoléhat na to, že vše 

za zastupitele vyřeší občané, navíc v době, když už jsou nakreslené plánky. Od toho jsou zde 

zastupitelé. Vhodnějších lokalit, než je centrum obce je tu hned několik. Jsou zde možnosti 

směny, případně i nákupu. Je třeba být proaktivní a hledat. Pokud o to požádáte, lze dát hlavy 

dohromady. Z jakých lokalit zastupitelstvo vybralo právě lokalitu v centru obce? 

František Bouček – o žádných dalších lokalitách skutečně nevím. Nemám žádný další nápad, 

kde parkovací místa vybudovat. Nic jiného, jsme nenašli. Pokud víte o existenci několika 

dalších lokalit, máte možnost předložit tyto varianty do příštího pátku a můžeme to probrat. 

Samozřejmě nemusíte, ale pokud přijdete s konstruktivním nápadem, můžeme se jím zabývat.   

Z.J. – pokud by to měla být studie, neměla by sestávat pouze ze dvou plánků. Načež jsme se 

od Vás dozvěděli, že ani tyto plánky nejsou konečné. Že tam může být šedesát, dvacet, ale i 

jiný počet parkovacích míst. Jestliže něco studuji, prověřuji podmínky a možnosti. Znovu se 

Vás ptám, co bylo kromě lokality Pod Kostelem zvažováno. 

Jan Turek – když se budovala klidová zóna, také byli všichni z bezprostředního okolí proti. 

Když se cokoli buduje, vždy se najdou někteří, co s tím nesouhlasí, proto je k tomu potřeba 

přistupovat s určitou rezervou. Místo pro parkovací stání bylo vybráno proto, že se tam již 

nyní ve větší míře parkuje. Není to záchytné parkoviště. Budovat parkoviště někde 2 km za 

obcí, je bezpředmětné, protože tam nikdo parkovat nebude, protože to bude do obce mít 

daleko. Nakonec budou lidé stejně parkovat tam, kde se jim podaří zastavit, aby měli všude, co 

nejblíže. Parkování při konání mše, to opravdu úplně nevyřeší, ale alespoň částečně ano. 

V poslední době zřejmě po konání mše, došlo k ohnutí dvou dopravních značek v ulici 

Čelákovická. Určitě je lepší tento prostor zkulturnit než ho nechat, tak jak je dnes. 

Z.J. – tudíž to nebezpečí o kterém mluvíte přenesete blíž k trvale žijícím obyvatelům, kde se 

pohybují děti a další chodci. Je to tak? 

František Bouček – nejméně přehledné parkování je právě od křižovatky ulice Příčná a Pod 

kostelem směrem ke křížku. Pokud budou vybudována parkovací místa, mohu pak speciálně 

tento úsek řešit s obecní policií. 

P.J. – uvedl, že tímto nevyhovujícím způsobem se tam parkuje již několik let. Proč nebyla tato 

situace řešena, již v minulosti? 

František Bouček – situace řešena je a řeším ji. 

P.J. – nelíbí se mi, že na místo zelené plochy hodláte betonovat. 

M.K. – vznesl dotaz, čí je pozemek před vilami u bývalé Fruty? 

František Bouček – pozemek je pana K.D., ptal jsem se na možnost odkoupení, ale nedopadlo 

to úspěšně. 

M.K. – vznesl stížnost na nepořádek z bývalého statku. 

František Bouček – je řešena dokumentace k využití areálu. Pokud zde budou vybudovány 

byty, uvažováno je o 40, tak se pak samozřejmě zvýší i pohyb lidí v okolí. I přesto, že budou 

mít vyřešena parkovací stání vevnitř v areálu. Záměr není ještě přesně stanoven. Může tam být 

i domov důchodců. Další variantou je armádní ubytování atd.   
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Závěr:   

Kultivaci prostoru v ulici Pod Kostelem (za stodolami) a v ulici Příčná se zastupitelé budou 

dále věnovat. Jiný nápad, jiná lokalita, jsou vítány. Příčná ulice je již jasná, zde došlo s občany 

ke shodě. S lokalitou za stodolami bude dále pracováno, dle toho, co jsme si dnes řekli a 

názorně ukázali na fotografiích a studii.    

 

Po skončení zasedání byla předložena písemná „Námitka proti výstavbě parkoviště v ulici Pod 

Kostelem a v ulici Příčná, Mochov“, doručená. Z.J. majitelkou nemovitosti v ulici Pod 

Kostelem. Námitky uvedené v tomto dokumentu prezentovala Z.J. v průběhu zasedání. 

Námitka bude přílohou zápisu.  

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

6. Schválení vydání změny č. 3 územního plánu Mochova 

Podklady:  

 Podklad 1 – Návrh změny č. 3 ÚP Mochova z 05/2021 vč. odůvodnění zpracované 

 projektantem 

 Podklad 2 – Návrh opatření obecné povahy (OOP) č. 1/2021/OOP – změna č. 3 ÚP Mochova 

 Podklad 3 – Odůvodnění změny č. 3 ÚP Mochova zpracované pořizovatelem (součást OOP č. 

 1/2021/OOP)  

Termín podání návrhu bodu programu: 

15. 09. 2021 

Předkladatel: 

František Bouček – starosta obce  

Text odůvodnění: 

Na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 21. 05. 2020 byl schválen záměr 

pořídit změnu č. 3 ÚP Mochova zkráceným postupem pořizování, a to na návrh společnosti 

ČEPS, a.s.  

Na zasedání zastupitelstva obce Mochov konaném dne 15. 04. 2021 bylo schváleno pořízení 

změny č. 3 ÚP Mochova zkráceným postupem pořizování dle stavebního zákona na návrh 

oprávněného investora společnosti ČEPS, a.s. 

Předmětem změny ÚP Mochova je vymezení plochy technické infrastruktury pro datové 

centrum ČEPS, a.s. v lokalitě stávající rozvodny Čechy Střed na pozemcích parc.č. 1309 a 

1380/7 v k.ú. Mochov. 

Jedná se o plochu technické infrastruktury, na které bude realizována stavba datového centra 

se skrytým technologickým zařízením, s připojením na stávající elektrické a optické sítě 

v areálu sousedící elektrické stanice Čechy Střed (ve vlastnictví žadatele) a s využitím 

stávající dopravní infrastruktury, počínaje silnicí 3. třídy č. 2456 a navazujícími příjezdovými 

komunikacemi do elektrické stanice.  

Vzhledem k tomu, že je pořízení změny ÚP Mochova ve zkráceném postupu vyvoláno 

výhradní potřebou navrhovatele, bere společnost ČEPS, a.s. na vědomí povinnost úhrady 

nákladů na pořízení změny.  

Na základě výše uvedeného předkládám ke schválení rozšířený bod, tak jak ho vyžaduje 

stavební zákon.   
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Diskuze:  

 František Bouček – myslím, že paní inženýrka Palmová, měla nějaký problém, je již všechno 

 v pořádku? 

 Pavlína Palmová – měla jsem dotazy, nakonec mi byly zpracovatelem zodpovězeny. 

 Nemám další připomínky. 

 

Návrh usnesení:     

A) Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

 

1. informaci pořizovatele k dokumentům 

 záznam o průběhu veřejného projednání návrhu změny č. 3 konaného dne 12. července 

2021, uvedený v příloze č. 3 tohoto usnesení; 

 vyhodnocení veřejného projednání návrhu změny č. 3 konaného dne 12. července 2021, 

uvedené v příloze č. 4 tohoto usnesení. 

 pokyny pro nepodstatnou úpravu návrhu změny č. 3 před vydáním, uvedené v příloze č. 5 

tohoto usnesení. 

2. stanovisko Krajského úřadu Středočeského kraje, odboru územního plánování a 

stavebního řádu (dále jen „krajský úřad“), čj. 098185/2021/KUSK ze dne 6. srpna 2021, k 

posouzení návrhu změny č. 3 podle § 55b odst. 4 zákona č. 183/2006 Sb., o územním 

plánování a stavebním řádu (stavební zákon), ve znění pozdějších předpisů (dále jen 

„stavební zákon“), uvedené v příloze č. 2 tohoto usnesení. 

3. sdělení pořizovatele, že k veřejnému projednání návrhu změny č. 3 nebyly uplatněny žádné 

námitky podle § 55b odst. 2 stavebního zákona. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

B) Zastupitelstvo obce Mochov ověřilo: 

   návrh změny č. 3 územního plánu Mochova podle § 54 odst. 2 ve spojení s § 55b odst. 

 10 stavebního zákona a konstatuje, že 

 není v rozporu s Politikou územního rozvoje České republiky, schválenou usnesením vlády 

České republiky č. 929 dne 20. července 2009, závaznou pro pořizování a vydávání územních 

plánů podle § 31 odst. 4 stavebního zákona, ve znění pozdějších Aktualizací č. 1, 2, 3 a 5 a 

Aktualizace č. 4, schválené usnesením vlády České republiky č. 618 ze dne 12. července 2021; 

 není v rozporu s územním rozvojovým plánem České republiky, který není Ministerstvem 

pro místní rozvoj vydán; 

 není v rozporu se Zásadami územního rozvoje Středočeského kraje účinnými dne 22. února 

2012, ve znění 1. aktualizace účinné dne 26. srpna 2015 a 2. aktualizace účinné dne 4. září 

2018; 

 není v rozporu se stanovisky dotčených orgánů nebo stanoviskem krajského úřadu, jak je 

doloženo přílohami č. 2 a 4 tohoto usnesení; 

 při projednávání návrhu změny č. 3 nebyl řešen žádný rozpor postupem podle § 136 odst. 6 

zákona č. 500/2004 Sb., správní řád, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „správní řád“). 
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Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 4/6 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

C) Zastupitelstvo obce Mochov vydává: 

změnu č. 3 územního plánu Mochova (zhotovitel společnost PRISVICH, s.r.o., IČO 

27101053, projektant Ing. arch. Akad. arch. Petr Foglar, autorizovaný architekt ČKA 02667) 

postupem podle § 171 a násl. správního řádu a v souladu s § 6 odst. 5 písm. c) a § 43 odst. 4 

ve spojení s § 55b odst. 10 stavebního zákona, ve formě opatření obecné povahy č. 

1/2021/OOP, uvedeného v příloze č. 1 tohoto usnesení. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 5/6 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

D) Zastupitelstvo obce Mochov ukládá starostovi obce: 

 1. zajistit vyhotovení územního plánu Mochova zahrnujícího úplné znění po vydání změny č. 3 

(dále jen „Úplné znění“) a toto vyhotovení po nabytí účinnosti změny č. 3 opatřit záznamem 

o účinnosti; 

 2. doručit změnu č. 3, vydanou ve formě opatření obecné povahy č. 1/2021/OOP v souladu s § 

173 odst. 1 správního řádu, a Úplné znění veřejnou vyhláškou podle § 25 správního řádu a po 

dni doručení změny č. 3 a Úplného znění vyznačit účinnost změny č. 3; 

 3. poskytnout Úplné znění po vydání změny č. 3, opatřené záznamem o účinnosti, stavebnímu 

úřadu, úřadu územního plánování a krajskému úřadu; 

 4. zveřejnit způsobem umožňujícím dálkový přístup změnu č. 3 a Úplné znění a místa, kde je 

možné do těchto dokumentací a do dokladové dokumentace změny č. 3 nahlížet, a oznámit toto 

jednotlivě dotčeným orgánům neuvedeným v předchozím bodu; 

 5. zpracovat registrační list změny č. 3 a podat návrh krajskému úřadu na vložení jeho dat do 

evidence územně plánovací činnosti; 
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 6. uložit změnu č. 3, včetně dokladů o jejím pořizování, do archivu obce Mochov. 

 

Jiné návrhy nebyly vzneseny. Před hlasováním byla dána možnost zastupitelům i přítomným občanům 

sdělit své stanovisko. 

 

Hlasování:  

pro: František Bouček, Jiří Bouma, Pavlína Palmová, Jan Rangl, Jan Turek, Václav 

Ulrych 

proti:  nikdo 

zdrželi se: nikdo 

nepřítomen:  nikdo  

Usnesení č. 6/6 (k bodu 6) bylo Zastupitelstvem schváleno. 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - 

 

Příloha usnesení ke zveřejnění způsobem umožňujícím dálkový přístup: 

1. Opatření obecné povahy č. 1/2021/OOP Zastupitelstva obce Mochov vč. dokumentace změny č. 3 

 

Přílohy usnesení k nahlédnutí pouze na obecním úřadu: 

2. Stanovisko krajského úřadu k posouzení návrhu změny č. 3 

3. Záznam o průběhu veřejného projednání návrhu změny č. 3 

4. Vyhodnocení veřejného projednávání návrhu změny č. 3  

5. Pokyny pro nepodstatnou úpravu návrhu změny č. 3 před vydáním 

 

  

7. Diskuze 

František Bouček – informace o nákupu rotační sekačky se sběrem a vyklápěním do výšky John Deere 

X950R.  

František Bouček – poděkoval Františku Boučkovi st. a firmě FABOK spol. s r.o. za úpravu horního 

parku, výměnu stožárů, výsadbu květin a ořezání keřů. Ve spodním parku došlo k renovaci památníku, 

opět osázení květinami ve spolupráci s Janem Turkem. Šlo o dobrovolnickou aktivitu.  

Pavlína Palmová – před nedávnem jsem na asfaltu klidovky narazila na sklo z rozbité dětské 

přesnídávky. Myslím, že by školka i škola měla šířit osvětu o chování se v přírodě, a tím zřejmě 

suplovat výchovu v některých rodinách. Chodí tam děti i psi, sklo je nebezpečné pro všechny. Po dvou 

dnech jsem střepy raději osobně sesbírala.   

František Bouček – můžeme tam dát více košů, případně tam budeme častěji posílat pracovníky 

starající se o úklid v obci. 

Pavlína Palmová – pokud by se měly přidávat koše, raději s mírou. Dovedu si představit, že opilí by se 

nezdráhali jejich obsah rozhazovat pro pobavení. Už jsem toho byla svědkem. Případně navrhuji jeden 

koš na začátku schodů pod kopcem. Je a bude tam vidět, neohrozí sáňkující děti i pohled na kopeček. 

Jan Turek – je pravda, že se zde kumuluje více odpadků. Mohlo by se zde uklízet pomalu každý den. 

Když bylo teplo, chodilo sem plno lidí a odpadky z věcí, které si přinesli s sebou, odhazovali okolo 

sebe místo do košů.  

Pavlína Palmová – Dne 7.9. bylo setkání zastupitelů SČ se starosty obcí v hotelu Clarion. Byl tam 

někdo od nás z Mochova? Máte nějaké bližší informace o fondu cyklistické infrastruktury (určený pro 

cyklistické trasy v páteřních regionálních koridorech)? Byli tam z Nehvizd?  
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František Bouček – na setkání jsem nebyl a žádné bližší informace nemám. Zda tam byl někdo 

z Nehvizd také nevím. Pokud máte zájem, na příští setkání Vás pověříme k jednání a setkání se 

můžete za obec zúčastnit. Byl jsem na podobných setkáních a většinou probíhají tak, že si všichni 

stěžují, jak je všechno problém a nic nejde.  

Pavlína Palmová – případně se ozvu, jednání je jednou za rok.  

Jan Rangl – poděkoval všem, kteří se zúčastnili akce „Rozloučení s prázdninami“ na malém hřišti. 

Tentokrát vyšlo i počasí a byla to velmi pěkná akce. Škoda, že účast nebyla o krapet větší. 

František Bouček – proběhl den otevřených dveří v základní škole. O akci, byl nebývale velký zájem, 

všichni byli spokojení.  

František Bouček – také bych chtěl poděkovat kulturnímu a sociálnímu výboru. Byl zorganizován sraz 

seniorů, kde si to všichni moc užili. Určitě to má to smysl. Tyto akce budeme podporovat a budeme 

jich pořádat více. Ať už se jedná o kurz keramiky nebo košíků. Je dobré, pokud mají senioři nějakou 

výplň volného času.  

Jan Turek – informace o dotaci na výstavbu 80 stromů. Dotace byla získána díky společnosti Futura 

academica z.s. Výsadba bude probíhat v polovině října. Bude doplněna alej od dolejšku k čističce. 

Dále bude osázen a tím zpevněn břeh podél Výmoly za Slunečními zahradami. Osázeny budou stromy 

ve velikosti 1,20 – 1,50 m, ale i tak bude potřeba následná péče, zalévání apod. Uvítáme  

Jan Turek – 23. 09. 2021 začne údržba zeleně v obci, provedení ošetření vegetace na doporučení 

dendrologa (kostel, u školky, na náměstí), nebezpečné stromy budou pokáceny. Ošetření vegetace 

bude provedeno i na sokolském hřišti. Tady bude potřeba vypnout část elektrické sítě, protože dráty, 

jsou vrostlé do korun stromů. Místo stromů, které bude nutné pokácet, bude samozřejmě vysazena 

nová výsadba, tak jak se to děje již nyní.  

František Bouček – minulý týden, jsme se dozvěděli, že za měsíc začne likvidace mostu na Vykáň. 

Informace se k nám dostala přes společnost JOKEY PRAHA CZ, s.r.o., které se bude týkat i objízdná 

trasa. Před rokem, zde byla projektantka stavby, které jsme sdělovali požadavky obce. Jedním 

z požadavků byla i oprava komunikace od přerovské pumpy okolo fotbalového hřiště. Do Českého 

Brodu by se mělo jezdit přes Kounice. Netuším, jak to bude s objízdnou trasou pro autobusy. My 

samozřejmě budeme moci do Českého Brodu jezdit přes Kozovazy a Vyšehořovice, Vykáň. Když 

jsem se dotazoval, proč obec nebyla informována, bylo nám sděleno, že je vše narychlo. Jak to bývá, 

ke konci roku někde prostě přebývají peníze a je potřeba je proinvestovat.  

František Bouček – informace od zástupce majitele mlýna, odkup části pozemku v průmyslové zóně 

(areál bývalých Mrazíren). Zde by chtěli postavit halu, kterou původně plánovali vedle rybníka. Bude 

nám předložena studie této stavby k další diskuzi. Mlýn chtějí zbourat a postavit místo něho byty. 

Stále jsem pro variantu, aby se o rybník mohlo starat nějaké rybářské sdružení apod., a rybník tak 

mohl být nadále využíván občany obce. 

Pavlína Palmová – jak se k pozemku dostanou, když není možnost jet kolem mrazíren? Je tam závora 

s nápisem soukromý pozemek. 

František Bouček – to skutečně nevím, pokud bych něco kupoval, budu se zajímat i o příjezdovou 

cestu k pozemku. To si musí vyřešit sám s prodávajícím. 

M. K. – stížnost na nepořádek okolo mlýna na polích, roznáší se to pak všude. 

Jan Turek – 2x do roka je povinnost posekat. S majitelem jednáme. 

František Bouček – pokud si to paní Palmová, vezme za své a s majitelem projedná, budu velmi rád. 

Několikrát jste vystupovala z pozice toho, že za obec řešíte otázky týkající se ekologie, naposledy 

v souvislostí se společností ČEPS, a.s., teď je tu tedy konkrétní možnost. 

Pavlína Palmová – případně zavolám. 
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Zápis vyhotoven dne 24. 09. 2021 

  

Zapsal: 

Pavlína Justová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 



Obecní úřad Mochov

Sokolovská 92

25087 Mochov

Mochov, 14. 9. 2021

VYjáďření k bodu 5) programu zasedání Zastupitelstva obce

Vážený pane starosto, vážené zastupitelky, vážení zastupitelé.

V návaznosti na informaci o konání zasedání Zastupitelstva obce Mochov, kde je jako
bod 5) programu uveden ,JYávrh na kultivaci prostoru Pod Kostelem..." dovolte, abychom
vyjádřili nesouhlasné stanovisko s připravovaným záměrem projektu velkokapacitního
parkoviště, které má být umístěno přímo před naším domem.

Klidová zóna, kde je umístěna zeleň, bude tímto projektem změněna na lokalitu se
zvýšeným průjezdem vozidel, což povede jednak k nadměrné hlučnosti, a to i ve večerních
hodinách, tak i ke znečišt'ování okolního prostředí. Tím bude významně snížena úroveň a
kvalita bydlení.

Žádáme Vás proto o přehodnocení tohoto záměru.

S pozdravem



V Mochově 14.9. 2021

Obecní Ljřacj Mochov

Věc: Připomínky k bodu 5/ programu zasedání Zastupitelstva obce Mochov konaného dne 16.9. 2021
— ,,Návrh na kultivaci 'prostoru v ulici Pod Kostelem (za stodolami) a v ulici Příčná" resp. k projektu
,,Parkoviště v ulici Pod Kostelem a v ulici Příčná" zveřejněném ria webu Mochov.cz

-Vážení,

jakQ vĹastn(ci nemovitosti v ulici Příčná, Lp. Mochov Vám zasiláme naše připomínky k výše
zmíněnému bodu/projektu.

S vybudováním parkoviště v ulici pod Kostelem a v ulici Příčná zásadně nesouhlasíme,

Důvody:

1/ Zamýšlené parkoviště má, dle stavu zachycenéhD na příslušných fotografiích, zřejmě sloužit
především návštěvníkům obce. Stav, který je ale ria fotografiích prezentován, se v této lokalitě
vyskytuje maximálně několikrát do roka. A to při příležitosti pravDslavných svátků, kdy pravoslavní
věřicive větším množstvínavštěvují bohoslužby v místním kostele.

Tato situace se dá jistě řešit jinak než nezvratným zhoršením kvality býdlení místních obyvatel.
Z našeho pohledu nelze pQtřeby krátkodobých návštěvníků nadřazovat nad potřeby místních
obyvatel. Navíc dimenzování parkoviště pro účely výjimečných situaci se nám jeví jako zbytečné. Do
budoucna není zřejmé, že pravodavní se budou vždy scházet právě v našem kostele. Ale parkoviště,
jako necitlivý zásah do této části obce zŮstane.

2/ zamýšlené parkoviště bezprostředně sousedi s našim domem stejně jako s dalšími rodinnými domV
sousedů. Uhce Příčná byla vždy poměrně klidná ulice, kterou k p'ůjezdu využívají převážně místní
obyvatelé. Domníváme se, Že vYbudování parkoviště bude mít negativnídopad na kvalitu bydlení v této
lokalitě ve smyslu zničeni stávající zeleně, kterou několik nových stromků nevykompenzuje, dále
zvýšeni průjezdnosti aut, zvýšení hladiny hluku a zápachu v jakoukoliv denní Či noční hodinu.
V neposlední řadě výhled na parkoviště, ať již plné či prázdné, není jistě přáním Žádného z rezidentů.

3/ Parkoviště většina obyvatel okolních domů nevyužije, auta parkují převážně na vlastních pozemcích.

4/ Pokud je takto kapacitní parkoviŠtě pro návštěvníky obce skutečně potřeba, jistě se pro něj dajinajit
vhodnějsi lokality než víceméně střed obce přímo u rodinných domů.

Zasedání se bohužel v daném čase nemůžeme zúčastnit.

Žádáme Vás proto d přednesení našich připomínek a jejich zanesení do zápisu ze zasedání.

S pozdravem



Obecní úřad Mochov
Sokolovská 92
250 87 Mochov

V Mochově dne 15.9.2021

Námitka proti výstavbě parkoviŠtě v ulici Pod Kostelem a v ulici PříČná, Mochov

Z pozice vlastníka nemovitostí v ulici Pod Kostelem vyjadřuji svů,j nesouhlas s výstavbou
parkoviště zamýšleného naproti zástavbě rodinných domů (parč. č. 1498/1) a změnou charakteru vYúžití
území včetně devastace stávajících ploch zeleně v této centrální části obce, v blízkosti kostela sv.
Bartoloměje.

celý tzv. projekt ParkoviŠtě v ulici Pod Kostelem a v ulici Příčná je postaven na zcela
zavádějícím tvrzení předkladatele o omezené kapacitě parkovacích míst v obci. Potřeba realizovat
tento projekt se neopírá o více, než jen několik pořízených fotografií dokumentujících zaplnění ulic
nerezidenty obce (návštěvníky kostela) u příležitosti oslavy nejvýznamnějšího křest'anského
pravoslavného svátku, jedenkrát v roce.

Tento záměr prezentuje významný negativní dopad na život obyvatel a ohrožení sociálních
funkcí (hygienické, psychologické), ekonomických fůnkcí (atraktivita bydlení) a v neposlední řadě
estetické funkce zeleně, aniž by měl své racionální opodstatnění ve vazbě na jiný, než osobní zájem.

Budování zpevněných ploch namísto zeleně prokazatelně vede ke zvýšení prašnosti, teploty
prostředí včetně výparu a odtoku vody. Uvedenému svědčí i výkres navrhovaného stavebně-
technického řešení, kdy bude třeba vedle stavby vynakládat další veřejné prostředky na budování
vsakovacích jímek a dalších komponent.

Vybudováním parkoviště o kapacitě více jak 60 parkovacích míst vzroste v této a přilehlých
částech sídelní jednotky dopravní zátěž o několik set procent. To nevyhnutelně povede ke zvýšení hluku,
emisí a v neposlední řadě snížení bezpečnosti. Z hlediska urbanistického se, pak nápad budovat
v zastavěné centrální části obce namísto zeleného parku parkoviště, vymyká mentalitě odpovídající této
zeíněpisné poloze.

Závěrem si dovoluji poznamenat, že přístup vedení obce k péči o zeleň na prostranství parč.
č. 1498/1 zvláště v lokaci ulice Pod Kostelem je dlouhodobě, vyjma seče, liknavý. Ke dnešnímu dni
byla vykácena většina dřevin z původní výsadby, a to bez náhrady. Tímto vedení obce dlouhodobě
porušuje princip trvalé udržitelnosti.

Dobrý zdravotní stav vzrostlých dřevin, upravené trávníky a křoviny, dobrý technický stav
doprovodných staveb výrazně zvyšuje estetické cítění lidí a tvoří z veřejných prostranství příjemné
místo k životu. Obecně však lze konstatovat, že jakákoli zeleň (i kupříkladu ta, která je vedením obce
opomíjena) má v porovnáním s betonovou plochou pro parkování významný pozitivní vliv na prostředí
a život v obci.

Dobrá správa označuje takový postup úřadu, který je nejen v souladu se zákonem, ale zároveň
mu nelze vytknout svévoli, účelovost, vyhýbavost, neefektivnost, liknavost a jiné nežádoucí znaky.
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